
 

 

INTERPELLASJON 

Ordfører, 

Garderobene som Nordhordland Ballklubb benytter til hjemmekampene sine på Knarvik Idrettspark er 

i uverdig forfatning. Dette er garderobene som er i samme anlegget som ”Musikkhuset”, og ble bygd 

med spillemidler til idrettsformål på 80-tallet med en gymsal og 4 garderober. Gymsalen og de to 

garderobene i nordre del av bygget ble gitt til EBML for 1 kr i (årstall), og er ikke tilgjengelig for idretten. 

Garderobene i søre delen har dusjer som er ute av funksjon, slukene er tette og renhold er fraværende. 

Det har vært et møte mellom eiendomsavdelingen og brukere av anlegget uten at det har blitt lovet 

bedring av forholdet. 

Nordhordland Ballklubb er inne i en prosess om å bli sertifisert som Kvalitetsklubb etter Norges 

Fotballforbund sine normer. Her stilles det 18 spesifikke krav som klubben må oppfylle. Det forutsettes 

blant annet at klubben skal gjennomføre Fair Play-møte med motstander i forkant av alle 

hjemmekamper og stille med kampverter. Toalettene i bygget byr man ikke venner inn i.  

Slik situasjonen er, har ikke anleggene i (Knarvik Stadion, kunstgress 11’er, og 7’er banen)  

garderobefasiliteter.  Disse anleggene er de mest brukte i hele Lindås kommune. Garderobene i 

Nordhordlandshallen fylles med aktiviteten som skjer i hallen, og gir ikke brukerne av anleggene 

kapasitet bortsett fra unntakstilfeller. 

Videre heter det: Når et bygg blir oppført med spillemidler til idrettsformål av kommunen, forplikter 

kommunen vedlikehold på bygget i minst 40 år. Om det ikke skjer kan spillemidlene bli krevd tilbake.  

 

Spørsmål: 

Hva kan Ordføreren på kort eller lang sikt gjøre for å bedre forholdene til brukerne av garderobene på 

Knarvik Idrettspark?   


